
Dagsorden 
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Slotsfruens Vænge den 2.5.2023 
 
Indkaldte: Mikkel Vilby, Jakob Helmer Mørck, Jacques Herrmann, Rosalia Christensen, Malte Siglev, Nicoline 
Varberg, Birthe Ougaard 
 
Afbud fra: Nicoline 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Referent: Jakob Helmer Mørck 
 

3. Udarbejdelse af forretningsorden 
Vedtaget i ny form. Møder: 5.9.2023, 5.12.2023 og 5.3.2024 
 

4. Grønne veje 
Udskudt af HOFOR foreløbigt pga økonomi i udbuddene på andre projekter 
Bestyrelsen er meget opmærksom på, hvad der bliver os tilbudt, når/hvis de kommer igen med 
opstart. (Har projektet ændret sig) 
 

5. Projektet ved Åvendingen og Kildeløbet, herunder etablering af følgegruppe 
Mikkel har deltaget i møde med den fælles grundejerforening i Husum. Mikael fra vores 
nyetablerede følgegruppe var også med, og talte for sagen. Referat findes på Husum 
Grundejerforenings hjemmeside. Vi skal som forening være opmærksomme på vejenes stand før 
projektet, så vi kan få retableret til god stand efterfølgende. 
 

6. Status på økonomi og budget 
14 restanter, heraf 2 som skylder 1200,-  
Jakob og Mikkel sætter gang i at kræve pengene ind inden næste opkrævning, som ruller den 15.6. 
 

7. Vedligeholdelsespligt, er der nogle naboer, der skal kontaktes? 
Ingen klager, og vi som bestyrelse opfordrer til at vi alle overholder vores pligt til at vedligeholde og 
holde frit. 
 

8. Kommunikation – via hjemmeside/portal. Mikkel vil flytte plakatskab ud til vejen.  
Næste punkt at kommunikere: Sommerfest, lørdag den 19.8., samt at projektet med de Grønne 
Veje er udsat af HOFOR 

 
 
9. Status fra sidste dagsorden, punkter til opfølgning 

Huller på Åvendingen skal fikses med asfalt. Jacques og et bestyrelsesmedlem mere påtager sig 
opgaven. Slutningen af maj eller start juni bliver det udført. 
 

10. Evt. 


